
Száma: 15711-1/2010.                                                                                    „TERKA” 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. augusztus 
18-án  – szerdán –  de. 7,30 órai kezdettel megtartott  r e n d k í v ü l i   ülésérıl 
    

 

Napirendi pontok: 
 
 A képviselı-testület az 1.), 2.) és 3.) napirendi pontokat zárt ülés keretében 
 tárgyalta meg, amelyrıl külön jegyzıkönyv készült. 
 
1.)  Elıterjesztés a helyi választási bizottság megválasztására 
  Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 
2.) Elıterjesztés a szavazatszámláló bizottságok tagjainak, póttagjainak 
 megválasztására 
 Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 
3.) Elıterjesztés a települési kisebbségi önkormányzati képviselık választását 
 lebonyolító szavazatszámláló bizottság megválasztására 
 Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 
4.) Elıterjesztés a Hajdúnánás városban kialakított egyéni választókerületek és 
 szavazókörök címjegyzékérıl 
 Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 (264/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat) 
 
5.) Elıterjesztés „A városi bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének 
 szélesítése” tárgyú (projekt azonosító: ÉAOP-4.1.3./B-2f-2010-0009) 
 közbeszerzés ajánlattételi felhívásának elfogadására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (265/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat) 
 
6.) Elıterjesztés a Bursa Hungarica Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat                               
 2011. évi fordulójához történı csatlakozásról 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (266/2010. (VIII. 18.) számú, 267/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi 
 Határozatok) 
 
7.) Elıterjesztés a 224/2010. (VI. 24.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 mellékletének módosítására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (268/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat) 
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8.) Elıterjesztés Hajdúnánás-Tedej, Rózsa Ferenc u. 1. szám alatti ingatlan 
 elektromos hálózatának felújítására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (269/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat) 
 
9.) Elıterjesztés a Kırösi Csoma Sándor Gimnázium, Szakközép,- Szakképzı és 
 Általános Iskola, Kollégium kérelméhez 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (270/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat) 
 
10.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
 kérelméhez 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (271/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat) 
 
11.) Tájékoztató erdıgazdálkodói tevékenység megkezdésérıl, továbbá 
 villamosenergia hálózat biztonsági övezetében lévı fás szárú növények 
 karbantartásáról  
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (272/2010. (VIII. 18.) számú és 273/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi 
 Határozatok) 
 
12.) Elıterjesztés a GeoFlame Kft. (3100 Salgótarján, Losonci út 7. szám) kérelméhez
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 (274/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat) 
 
13.) Elıterjesztés Hajdúnánás Városi Önkormányzat 2010. évi összesített 
 közbeszerzési tervének módosítására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester  
 (275/2010. (VIII. 18.) számú, 276/2010. (VIII. 18.) számú, 277/2010. (VIII. 18.) 
 számú Képviselı-testületi Határozatok) 
 
 A képviselı-testület a 14.) napirendi pontot zárt ülés keretében tárgyalta 
 meg, amelyrıl külön jegyzıkönyv készült. 
 
14.) Elıterjesztés lakás pályázatra meghirdetett önkormányzati tulajdonú lakások 
 szociális jelleggel történı bérbeadására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
 
15.)  Különfélék 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. augusztus 
18-án - szerdán - de. 7,30 órakor megtartott   r e n d k í v ü l i   ülésérıl. 
 

A képviselı-testület rendkívüli ülésének helye: a Polgármesteri Hivatal Díszterme 
 

Jelen vannak a rendkívüli képviselı-testületi ülés megkezdésekor: Dr. Éles András 
polgármester, Dr. Juhász Endre és Oláh Miklós alpolgármesterek, Dombi György, 
Kállai Sándor, Dr. Kiss József, Tóth Imre, Szabóné Marth Éva, Boros Miklós, Balogh 
Zsigmond, László Sándor képviselık 
 

A rendkívüli képviselı-testület ülésérıl távol maradtak:  Török István, Buczkó 
József, Kırösiné Bódi Judit, Miltner Attila képviselık 
 
A Polgármesteri Hivatal részérıl jelen vannak: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı, 
Dr. Kiss Imre aljegyzı, Kiss György, a Közgazdasági Iroda irodavezetıje, Agárdi 
László, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Iroda irodavezetıje, Éles Béláné 
közoktatási és közmővelıdési intézményi ügyintézı, Nagyné Bózsár Katalin 
egészségügyi és szociális intézményi és személyzeti ügyintézı, Jenei Magdolna 
önkormányzati és vagyonhasznosítási ügyintézı, Papp Mária projekt menedzser, Jóna 
Imréné jegyzıkönyvvezetı, Szakál Attila informatikus 
 
A napirendi pontokhoz meghívottként jelen volt még: 
 

a 11.) napirendi pont  
tárgyalásánál: 

Herter Gyula a Hajdúnánási Gyermek- és 
Közétkeztetési Nonprofit Kft. ügyvezetı 
igazgatója 

 
Dr. Éles András polgármester úr köszöntötte a képviselı-testület tagjait, a nyilvános 
ülésen megjelenteket. Megállapította, hogy a képviselı-testület ülése 11 fıvel 
határozatképes, és azt megnyitotta. Javasolta, hogy a testület a meghívó szerint 
napirendi pontokat fogadja el megtárgyalásra.  
Jelezte, hogy az 5.) napirendi pont megtárgyalásához további kiegészítés lesz, amelyet 
a képviselık az ülés folyamán kapnak meg. Amennyiben nem készül el, úgy a 
napirendi pontokat tovább tárgyalja a testület és majd visszatérnek az 5.) napirendi 
pontra.  

Ezek után javasolta, hogy a képviselı-testület a meghívó szerinti napirendi pontokat 
tárgyalja meg az elhangzott kiegészítés figyelembe vételével. 
 
A képviselı-testület tagjai 10 igen és 1 fı (Szabóné Marth Éva) nem vett részt a 
szavazásban szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - a napirendi pontok 
megtárgyalását az elhangzott kiegészítéssel együtt elfogadta. 
 
Napirendi pontok: 
 
1.) Elıterjesztés a helyi választási bizottság megválasztására 
 Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
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2.) Elıterjesztés a szavazatszámláló bizottságok tagjainak, póttagjainak 
megválasztására 

 Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 

3.) Elıterjesztés a települési kisebbségi önkormányzati képviselık választását 
lebonyolító szavazatszámláló bizottság megválasztására 

 Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 

4.) Elıterjesztés a Hajdúnánás városban kialakított egyéni választókerületek és 
szavazókörök címjegyzékérıl 

 Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 
5.) Elıterjesztés Hajdúnánás Városi Önkormányzat 2010. évi összesített 

közbeszerzési tervének módosítására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
  
6.) Elıterjesztés „A városi bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének 

szélesítése” tárgyú (projekt azonosító: ÉAOP-4.1.3./B-2f-2010-0009) 
közbeszerzés ajánlattételi felhívásának elfogadására 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 

 
7.) Elıterjesztés a Bursa Hungarica Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat                               

2011. évi fordulójához történı csatlakozásról 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
8.) Elıterjesztés a 224/2010. (VI. 24.) számú Képviselı-testületi Határozat 

mellékletének módosítására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
9.) Elıterjesztés Hajdúnánás-Tedej, Rózsa Ferenc u. 1. szám alatti ingatlan 

elektromos hálózatának felújítására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
10.) Elıterjesztés a Kırösi Csoma Sándor Gimnázium, Szakközép,- Szakképzı és 

Általános Iskola, Kollégium kérelméhez 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
11.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 

kérelméhez 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
12.) Tájékoztató erdıgazdálkodói tevékenység megkezdésérıl, továbbá 

villamosenergia hálózat biztonsági övezetében lévı fás szárú növények 
karbantartásáról  

 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
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13.) Elıterjesztés a GeoFlame Kft. (3100 Salgótarján, Losonci út 7. szám) kérelméhez 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
14.) Elıterjesztés lakás pályázatra meghirdetett önkormányzati tulajdonú lakások 

szociális jelleggel történı bérbeadására 
 Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
15.) Különfélék 
 
Dr. Éles András polgármester úr a szavazás után jelezte, hogy Szabóné Marth Éva 
képviselı asszonynak nincs bekapcsolva a gépe. Ezek után a jegyzıkönyv-hitelesítı 
személyére kért javaslatot.  
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr Tóth Imre képviselıt javasolta jegyzıkönyv-
hitelesítınek. 
 
Dr. Éles András polgármester úr megkérdezte, hogy a testület egyetért-e a 
javaslattal. 
 
A képviselı-testület Tóth Imre képviselıt, mint jegyzıkönyv-hitelesítıt 9 igen 
szavazattal, 2 képviselı (Dr. Éles András, Tóth Imre) nem vett részt a szavazásban       
- külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
Dr. Éles András polgármester úr tájékoztatta a jelenlevıket, hogy az 1.), 2.), 3.) és 
14.) napirendi pontok zárt ülésen való megtartását az Ötv. 12. § (4) bekezdésében 
foglaltak indokolják, ezért de. 7,35 órakor zárt ülést rendelt el. 
 
A zárt ülésrıl külön jegyzıkönyv készül. 
 
Dr. Éles András polgármester úr a nyilvános ülés de. 7,40 órakor megnyitotta, és 
javasolta, hogy a képviselı-testület a nyilvános ülését a 4.) napirendi pont 
megtárgyalásával kezdje.  
 
 

NEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a Hajdúnánás 
városban kialakított egyéni választókerületek és szavazókörök címjegyzékérıl 
Elıadó: Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 
Dr. Éles András polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dombi György képviselı úr  megkérdezte, hogy a Tulipán utcai, önkormányzati 
tulajdonú Tüdıgondozó Intézet miért maradt ki a szavazóhelyiségek közül. Tudomása 
van arról, hogy a címjegyzékrıl megismerési és tudomásulvételi joga van a 
testületnek, illetve a „kopogtató cédulák” is kimentek, módosítani nem lehet, de erre 
mégis kíváncsi lenne. Megjegyezte, hogy ott lakóknak - Kinizsi u, Vörösmarty, Kabay 
J. utca - közelebb volt, mint a most kijelölt Perczel utcai óvoda. 
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Dr. Éles András polgármester úr megjegyezte, hogy a Dorogi utcán lakóknak is 
közelebb volt a Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat, mint a most kijelölt 
gimnázium.  
 
Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı asszony tájékoztatta a képviselıket, hogy változás 
történt a szavazókörök helyének szabályozásában. Korábban a szavazókörök helye a 
város egyik felé koncentrálódott. Akkor nem volt az a korlátozó szabály, hogy csak 
abban az adott választókerületben lehet a szavazókör helye, ahol ténylegesen az adott 
szavazókör van. Korábban volt olyan intézmény, ahol három szavazókör is volt. Most 
ez a szabályozás azonban változott. Helyileg igyekeztünk megtalálni azokat az 
önkormányzati intézményeket, ahol az épület lehetıséget adott akár két szavazókör 
kialakítására, illetve a technikai feltételek adottak. Ezalatt nem csak a helyiség és 
berendezés, hanem a fénymásoló rendelkezésre állását is érti. Korábban több olyan 
helyszín volt, többek között a Tüdıgondozó is, ahova a technikát biztosítani kellett. 
Megjegyezte még, hogy a jogszabályváltozás azt is magával hozta, hogy a korábban 
nagyobb intézményekben kényelmesen elhelyezett akár három szavazókör kijelölésére 
már nem volt lehetıség. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el.  
 
A képviselı-testület a Hajdúnánás városban kialakított egyéni választókerületek és 
szavazókörök címjegyzékérıl készült elıterjesztés határozati javaslatának I. és II. 
pontjait 11 igen szavazattal, l képviselı (Dombi György) nem vett részt a szavazásban 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 

264/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

 

I.  Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Hajdúnánás 
 városban kialakított egyéni választókerületek és szavazókörök 
 címjegyzékének elfogadásáról szóló 120/2008. (IV. 24.) számú        
 Képviselı-testületi Határozatát hatályon kívül helyezi. 
 
II.  Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Helyi Választási 

 Iroda Vezetıjének a 14622-3/2010. számú, az egyéni választókerületek 
 számának, sorszámának és területének megállapításáról szóló jogerıs 
 határozatát (1. számú melléklet), illetve a szavazókörök számát, sorszámát 
 és területi beosztását, valamint a szavazóhelyiségek címét (2. számú 
 melléklet) megismerte és tudomásul veszi. 

 
 Felelıs:  - 

Határid ı: -  
 
   Tóth Imre 
   jegyzıkönyv-hitelesítı 
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Dr. Éles András polgármester úr megállapította, hogy az eredeti 5.) napirendi 
ponthoz a kiegészítés még nem készült el, ezért javasolta, hogy a testület a soron 
következı napirendi pont tárgyalásával folytassa a munkáját. 
 
 
ÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés „A városi bölcsıde 
kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének szélesítése” tárgyú (projekt azonosító: 
ÉAOP-4.1.3./B-2f-2010-0009) közbeszerzés ajánlattételi felhívásának elfogadására 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
Dr. Éles András polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Oláh Miklós alpolgármester úr az elıterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a 
bírálóbizottság tagjai megkapták a felhívást, illetve a dokumentációt. Észrevételeket 
tılük is, illetve a projekt menedzselésével foglalkozó kollegáktól is kapott. Az 
idıpontok kérdésében a szakértıvel egyeztetett. Feltételezve azt, hogy ma a testület 
elfogadja, és holnap feladásra kerül ennek megfelelı idıpontokat fog mondani. 
Elmondta még, hogy a törvény adta lehetı legrövidebb idıpontokat szeretnék 
érvényesíteni. A továbbiakban a javításokat ismertette, amely szerint Ajánlati felhívás 
III. fejezetének 1.2 pontja rész-számlázásnál a „három eset” a jó, az Ajánlati felhívás 
IV. fejezet 3.3 pontja átutalási megbízásnál a „Hajdúnánás Bölcsıde” a jó 
megnevezés. A határidıkre pedig az vonatkozik, hogy 2010. szeptember 20-ai az 
ajánlattétel határideje, az eredményhirdetés tervezett idıpontja 2010. október 4-e, a 
szerzıdéskötés tervezett idıpontja 2010. október 25-e. A határidık a lehetı 
legrövidebbek, elıfordulhat azonban, hogy meg kell növelni 10 nappal, ezért kéri, 
hogy az elhangzottakat a testület tájékoztatásként vegye, és úgy fogadja el, hogy a 
törvényben alkalmazható legrövidebb idıpontokra történjen a meghatározás. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el, figyelembe véve az elhangzott 
módosításokat is. 
 
A képviselı-testület „A városi bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének 
szélesítése” tárgyú (projekt azonosító: ÉAOP-4.1.3./B-2f-2010-0009) közbeszerzés 
ajánlattételi felhívásának elfogadására készület elıterjesztés határozati javaslatát - az 
ajánlati felhívás szövegére vonatkozó módosítások figyelembe vételével - 12 igen 
szavazattal (egyhangúlag) elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 

265/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete „A hajdúnánási 
Városi Bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének szélesítése a 
hátrányos helyzető gyermekek esélyeinek javítása érdekében” címő projekt 
(projekt azonosító: ÉAOP-4.1.3./B-2f-2010-0009) keretében végrehajtandó 
„a városi bölcsıde kapacitásfejlesztése és szolgáltatási körének szélesítése” 
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tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlati felhívását és az ahhoz tartozó 
dokumentációt - az ülésen elhangzott módosításokkal együtt - elfogadja. 

 
Felkéri a jegyzıt, hogy a hirdetmény megjelentetésérıl illetve 
közzétételérıl gondoskodjon. 

 
 Felelıs:  Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı 
 Határidı: 2010. augusztus 31. 

 
   Tóth Imre 
   jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
HATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a Bursa Hungarica 
Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2011. évi fordulójához történı 
csatlakozásról 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
Dr. Éles András polgármester úr elmondta, hogy a csatlakozás Általános Szerzıdési 
Feltételeit a képviselık megkapták. Megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel 
kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el, figyelembe véve az elhangzott 
módosításokat is. 
 
A képviselı-testület a Bursa Hungarica Felsıoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázat 2011. évi fordulójához történı csatlakozásról készült elıterjesztés 
határozati javaslatának 1. és 2. pontjait 12 igen szavazattal (egyhangúlag) elfogadta és 
az alábbi határozatokat hozta: 
 
266/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete kinyilvánítja azon 
szándékát, hogy csatlakozni kíván a hátrányos szociális helyzető 
felsıoktatási hallgatók, illetıleg felsıoktatási tanulmányokat kezdı fiatalok 
támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsıoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázat 2011. évi fordulójához. 

 Az önkormányzat a felsıoktatási hallgatók számára, valamint felsıoktatási 
tanulmányokat kezdı fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsıoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2011. évi fordulójának Általános 
Szerzıdési Feltételeit megismerte, azt elfogadja és kötelezettséget vállal arra, 
hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és a támogatás folyósítása során 
maradéktalanul az Általános Szerzıdési Feltételekben foglaltaknak 
megfelelıen jár el. 
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 A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert a fenti tartalmú 
nyilatkozat megtételére és felkéri, hogy annak határidıben történı 
benyújtásáról gondoskodjon. 

 
 Felelıs: Dr. Éles András polgármester 
 Határid ı: 2010. szeptember 30. 
 

267/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

 Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Nemzeti Erıforrás 
Minisztériummal együttmőködve kiírja 2011. évre a Bursa Hungarica 
Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázatot a Nemzeti Erıforrás 
Minisztérium által javasolt pályázati kiírás szerint. 

 A képviselı-testület 75 fıt 250.000,- Ft/hó erejéig támogat, mely összeget az 
önkormányzat 2011. évi költségvetésében biztosítja. 

 A benyújtott pályázatokat a képviselı-testület bírálja el. 
 
 Felkéri a polgármestert, hogy a pályázat határidıben történı kiírásáról, 

valamint a beérkezett pályázatok képviselı-testületi döntésre való 
elıkészítésérıl és elıterjesztésérıl gondoskodjon. 

 
Felelıs:  polgármester 
Határid ık:   2010. október 1. - pályázat kiírása 
                       2010. november 23. - pályázatok elbírálása   

 
 
   Tóth Imre 
   jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
HETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a 224/2010.        
(VI. 24.) számú Képviselı-testületi Határozat mellékletének módosítására 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
Dr. Éles András polgármester úr az elıterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a 
közlöny határidejének megjelenése nem tette lehetıvé, hogy a testület által 
meghatározott határidıket tudjuk alkalmazni. Ahhoz azonban, hogy a határidık a 
legközelebbiek legyenek, módosítani kell a korábbi határozatunkat. Sérelem a várost, a 
pályázókat nem éri, csak a határozatok összhangját kell biztosítanunk. 
 
Dr. Éles András polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt,        
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el.  
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A képviselı-testület a 224/2010. (VI. 24.) számú Képviselı-testületi Határozat 
mellékletének módosítására készült elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen 
szavazattal (egyhangúlag) elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
268/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a 224/2010.          
(VI. 24.) számú Képviselı-testületi Határozattal elfogadott, a Szociális 
Gondozási Központ (4080 Hajdúnánás, Polgári u. 12. szám) vezetıi 
állásának betöltésére vonatkozó pályázati kiírásban a pályázat benyújtási 
határidejét 2010. augusztus 31-rıl 2010. szeptember 30-ra módosítja. 
 
Felkéri a polgármestert a pályázati kiírás fenti módosítás figyelembe 
vételével történı közzétételére. 

 
Felelıs: Dr. Éles András polgármester 
Határid ı: 2010. augusztus 19.  

 
 
   Tóth Imre 
   jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
NYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a Hajdúnánás-
Tedej, Rózsa Ferenc u. 1. szám alatti ingatlan elektromos hálózatának felújítására 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
Dr. Éles András polgármester úr elmondta, hogy az ingatlan elektromos hálózatának 
mőködési biztonsága okán készült az elıterjesztés. Megkérdezte, hogy van-e kérdés, 
észrevétel, megjegyzés. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt,        
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el.  
 
A képviselı-testület a Hajdúnánás-Tedej, Rózsa Ferenc u. 1. szám alatti ingatlan 
elektromos hálózatának felújítására készült elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen 
szavazattal (egyhangúlag) elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
269/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a 4085     
Hajdúnánás-Tedej, Rózsa Ferenc u. 1. szám alatti épület elektromos 
hálózatának felújítására vonatkozó elıterjesztést megismerve úgy határoz, 
hogy a felújításhoz szükséges 717.563.- Ft keretösszeget az önkormányzat 
2010. évi költségvetésének általános tartaléka terhére biztosítja. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásából adódó szükséges 
intézkedések megtételérıl intézkedjen. 

 
Felelıs: Dr. Éles András polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
   Tóth Imre 
   jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
 

KILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a Kırösi 
Csoma Sándor Gimnázium, Szakközép,- Szakképzı és Általános Iskola, Kollégium 
kérelméhez 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 

Dr. Éles András polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt,        
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el.  
 
A képviselı-testület a Kırösi Csoma Sándor Gimnázium, Szakközép,- Szakképzı és 
Általános Iskola, Kollégium kérelméhez készült elıterjesztés határozati javaslatát       
12 igen szavazattal (egyhangúlag) elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
  
270/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Kırösi Csoma 
Sándor Gimnázium, Szakközép,- Szakképzı és Általános Iskola, Kollégium 
(4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 29. szám) számára az önkormányzat        
2010. évi költségvetésének tartaléka terhére 458 eFt-ot biztosít a Csiha 
Gyızı Tagintézményben keletkezett csıtörés elhárítására, azzal, hogy az 
Allianz Hungária Biztosító Zrt. kártérítése az önkormányzat 2010. évi 
költségvetésének tartalékába kerüljön. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a képviselı-testület határozatáról a Kırösi 
Csoma Sándor Gimnázium, Szakközép,- Szakképzı és Általános Iskola, 
Kollégium igazgatóját tájékoztassa, valamint gondoskodjon a támogatás 
átutalásáról. 
Felelıs:  Dr. Éles András polgármester 
Határid ı: 2010. augusztus 31. 

 
  Tóth Imre 
  jegyzıkönyv-hitelesítı 
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TIZEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a Hajdúnánási 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. kérelméhez 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
Dr. Éles András polgármester úr elmondta, hogy az elıterjesztés két határozati 
javaslatot tartalmaz, amelyrıl állást kell foglalnia a testületnek. Megkérdezte, hogy az 
elıterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dombi György képviselı úr szerint annak idején biztos volt egy felelıs mőszaki 
vezetı, aki átvette az épületet, neki oda kellett volna figyelni, hogy milyen 
technológiát alkalmaztak. 
 
Dr. Éles András polgármester úr szerint akkor ez megfelelı minıségő volt. A 
mőanyagnak van egy elhasználódása, valamint tekintve a szélsıségesen meleg 
idıjárást, a mőanyag megolvadt és a súly lehúzta az álmennyezetet. Megjegyezte, 
hogy nehéz lesz olyan anyagot találni, amelyet a betonba befúrva a meleget kibírja. A 
maga részérıl az A./ változatot támogatja. 
 
Oláh Miklós alpolgármester úr elmondta, hogy a mennyezet abban az idıben annak 
a kornak megfelelıen készült el. Az ügyvezetı igazgató úrnak írt levelében is 
megfogalmazta, hogy hagyják meg a felfüggesztéseket, mert nem mindegyik engedett, 
sőrítsék be és alkalmazzanak fém dőbelt. Sajnos ez sem teljes megoldás, mert a beton 
is öregszik és fém dübelt is el fogja engedni, de a besőrítés folyamán kevesebb teher 
jut egy-egy függesztékre. A gyors intézkedés azért volt szükséges, mert nem lenne jó, 
ha a gyerekekre hullana étkezési idı alatt. Nagyobb az igénybevétel, ha rendezvény 
van a zajhatás miatt. A megfelelısségi idı 15 év, tehát lehetne ezzel kezdeni valamit, 
de vélemény szerint felesleges lenne. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr észrevételezte, hogy az egyik ajánlattevı       
327 m2-rel, a másik ajánlattevı 423 m2-rel számol ugyanarról az álmennyezetrıl. 
Hogyan lehetséges ez. 
 
Oláh Miklós alpolgármester úr elmondta, hogy egyébként a legalacsonyabb árat adó 
cég megbízása történt meg. Véleménye szerint, aki a kevesebb m2-t adta, az számolt 
azzal, hogy a mostani leszakadáskor egy javítás megtörtént, amit nem számolt be. 
 
László Sándor képviselı úr  megjegyezte, hogy kérjünk még újabb árajánlatokat, mert 
ennyiért új álmennyezetet is lehet csináltatni. 
 
Dr. Éles András polgármester úr elmondta, hogy újabb árajánlatot már nem 
kérhetünk, mert 3/4-ed részben kész van a munka. Megkérte ügyvezetı igazgató urat, 
hogy a felméréssel kapcsolatban felvetıdött kérdésre adja meg a választ. Megkérdezte 
még, hogy a szakemberek szerint mire vezethetı vissza a leszakadás. 
 
Herter Gyula ügyvezetı igazgató úr köszöntötte a képviselı-testület tagjait. 
Elmondta, hogy az étterem kész van, kisebb helyiségek hiányoznak. A felméréssel 
kapcsolatban elmondta, hogy volt, aki az eredeti tervdokumentációt kérte el a 
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felméréshez, volt, aki a helyszínen mért. Elmondta még, hogy a zöldség elıkészítı két 
évvel ezelıtt leszakadt, akkor megcsináltatta, ennek ellenére volt, aki ezt is felmérte. E 
miatt lehetett az eltérés, de fajlagosan m2-re kiszámította, hogy ki milyen árat adott és 
a legkedvezıbb árajánlatot adót bízták meg. A leszakadással kapcsolatban elmondta, 
hogy a szakemberek szerint nem lett jól megcsinálva, mert beton födémbe dőbellel 
kell felerısíteni, ide, pedig sima mőanyag tiplik lettek befúrva a betonfödémbe. 
 
Dr. Éles András polgármester úr javasolta, hogy a legalacsonyabb ajánlattevı díját 
fogadjuk el. Egyidejőleg alakítsunk egy bizottságot, amelyik megvizsgálja a terveket 
és a kivitelezıvel szemben az önkormányzat jelentse be az igényét. Mindenki 
nyilatkozzon, aki ebben érintett, tervezés, átvétel stb. Háromtagú bizottság legyen 
Dombi György, Tóth Imre, Szabóné Marth Éva képviselıi összetételben. Ha a tervezı 
ezt így írta ki, akkor a kivitelezı „megmenekül”, ha nem, a tervezı a hibás, tehát 
bonyolódhat ez a kérdés.  
 
Több képviselı javasolta, hogy a témával kapcsolatban a következı testületi ülésre 
készüljön ezzel kapcsolatban tájékoztató. 
 
Dr. Éles András polgármester úr javasolta, hogy a következı képviselı-testületi 
ülésre a Városfejlesztési és Gazdálkodási Iroda készítsen egy tájékoztatót, hogy a 
kivitelezés a kiírásnak, a szakma szabályainak megfelelıen történt-e. Ezt szükség 
esetén dokumentumokkal igazolja.  
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt,        
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el az elıterjesztés határozati 
javaslatának A./ változatáról. 
 
A képviselı-testület a Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
kérelméhez készült elıterjesztés határozati javaslatának A./ változatát azzal a 
kiegészítéssel, hogy a 2010. szeptember havi képviselı-testületi ülésre készüljön 
tájékoztató arról, hogy a kivitelezés során állapítható-e meg olyan hiányosság, amely a 
jelenlegi állapotra visszavezethetı, 12 igen szavazattal (egyhangúlag) elfogadta. 
(Határozatba foglalva a szavazások végén.) 
 
Dr. Éles András polgármester úr ezek után az elıterjesztés határozati javaslatának 
B./ változatáról rendelt el szavazást.  
 
A képviselı-testület a Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. 
kérelméhez készült elıterjesztés határozati javaslatának B./ változatát 3 nem 
szavazattal (Dr. Juhász Endre, Dombi György, Szabóné Marth Éva), 5 tartózkodással    
(Tóth Imre, Dr. Kiss József, Boros Miklós, Kállai Sándor, László Sándor) és                 
4 képviselı (Dr. Éles András, Oláh Miklós, Balogh Zsigmond, Szólláth Tibor) nem 
vett részt a szavazásban, nem fogadta el. 
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A lefolytatott szavazásokra tekintettel a képviselı-testület az alábbi határozatot hozta: 
 
271/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Hajdúnánási 
Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft. (4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 
6. szám) számára 410 eFt támogatást biztosít az önkormányzat 2010. évi 
költségvetésének tartaléka terhére a 4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 6. szám 
alatti konyha és étterem álmennyezete felfüggesztésének megerısítésére. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a képviselı-testület határozatáról a Nonprofit 
Kft. ügyvezetı igazgatóját tájékoztassa és gondoskodjon a támogatás 
átutalásáról. 
 
A képviselı-testület felkéri továbbá a polgármestert, hogy a 2010. 
szeptemberi ülésre készítsen elıterjesztést arra vonatkozóan, hogy a 
kivitelezés során állapítható-e meg olyan hiányosság, amely a jelenlegi 
állapotra visszavezethetı az intézmény álmennyezetének leszakadására 
vonatkozóan. 

 
Felelıs:  Dr. Éles András polgármester 
Határid ı: 2010. augusztus 31.   -  a tájékoztatásra és a  támogatás utalására 

  2010. szeptember 16. - elıterjesztés készítésére 

 
 
    Tóth Imre 
    jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
TIZENEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Tájékoztató 
erdıgazdálkodói tevékenység megkezdésérıl, továbbá villamosenergia hálózat 
biztonsági övezetében lévı fás szárú növények karbantartásáról 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
Dr. Éles András polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dombi György képviselı úr  elmondta, hogy olvashatjuk azt a tájékoztatóban, hogy a 
fák kitermelésre kerülnek. Tudomása szerint a kempingben korábban is volt 
fakitermelés, amely kívánni valót hagyott maga után. Az üzemeltetı panaszkodott is 
errıl. Kérte, hogy a hivatal nagyobb odafigyeléssel járjon el a fakitermeléseknél, 
milyen munkát végeznek, milyen munkaterületet hagynak maguk után. 
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Dr. Éles András polgármester úr elmondta, hogy korábban Dombi Imre ügyintézı 
egyeztetett a munkát végzıkkel a kemping vezetıjének kérésére. Megjegyezte, hogy 
ez akkor neki sem tetszett, de azt mondták, hogy ezt így kell csinálni. 
 
Dr. Kiss József képviselı úr megkérdezte, hogy az újratelepítés költsége 
harmóniában van-e az itteni bevétellel. 
 
Dr. Éles András polgármester úr szerint biztos, hogy nem. Lehet pótolni 
jövedékfákból, vagy a temetıben lévı csurjákból visszaültetni, ez jóval olcsóbb, 
illetve van faiskolánk is. 
 
Agárdi László irodavezetı úr  a témával kapcsolatban elmondta, hogy annak idején 
növényvédelmi szakemberrel egy szakvéleményt készíttettünk. A véleménye az volt, 
hogy ezek a fák vegetálnak, haldokoltak. Valószínő, hogy a tápellátást ebben az 
agyagos talajban a gyökérzet nem tudta felvenni. Javaslata az volt, hogy irtást kell 
végezni. A kemping azonban nagyon furcsán nézne ki, ha egy fa sem lenne benne. 
Ezért kértük meg arra, hogy más módon tartsuk meg azokat a fákat, amelyeket még 
meg lehet tartani. Lehet, hogy pár év múlva ezek a fák erıre kapnak. Sajnálatos még, 
hogy a kemping mellett levı nyárfás is ugyanebben az állapotban van. 
 
Mivel az elıterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt,        
Dr. Éles András polgármester úr szavazást rendelt el.  
 
A képviselı-testület az erdıgazdálkodói tevékenység megkezdésérıl, továbbá 
villamosenergia hálózat biztonsági övezetében lévı fás szárú növények 
karbantartásáról készült elıterjesztés határozati javaslatát 12 igen szavazattal 
(egyhangúlag) elfogadta és az alábbi határozatokat hozta: 
 
272/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Polgármesteri 
Hivatalnak a hajdúnánási 2367/3. helyrajzi számú 9654 m2 területő              
– ingatlan nyilvántartási adatok alapján – „beépítetlen terület” mővelési ágú 
11 C2 jelő erdırészleti földrészleten a fakivágással és az 5397/8. helyrajzi 
számú 7 ha 0820 m2 területő, „erdı” mővelési ágú területbıl 3,6 ha 
nagyságú 11/I. jelő erdészeti földrészleten tisztítással kapcsolatos 
tájékoztatóját megismerte, az abban foglalt tevékenység 2010. augusztus 
26-ai kezdése ellen kifogást nem emel.  
 
Felkéri a polgármestert a határozattal kapcsolatos további feladatok 
elvégzésére. 

 
Felelıs:  Dr. Éles András polgármester 
Határid ı:  2010. augusztus 23. - az értesítésre  

 2010. augusztus 25. - a szerzıdés megkötésére 
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273/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete megismerte a 
villamosmő biztonsági övezetén belül lévı fás szárú növények 
karbantartásával kapcsolatos tájékoztatót, mellyel egyidejőleg támogatja, 
hogy a Hajdúnánási Újságban, és a Helyi Televízió képújságjában a fás 
szárú növények telepítésével, ápolásával, karbantartásával, kivágásával és 
az esetleges újratelepítéssel kapcsolatban az ingatlan használókat az 
önkormányzat tájékoztassa.  
 
Felkéri a polgármestert a határozattal kapcsolatos további feladatok 
elvégzésére. 

 
Felelıs:  Dr. Éles András polgármester 
Határid ı:  2010. szeptember 11. - tájékoztató közzétételére  

 
 
 
    Tóth Imre 
    jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
TIZENKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés a 
GeoFlame Kft. (3100 Salgótarján, Losonci út 7. szám) kérelméhez 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
 
Dr. Éles András polgármester úr megjegyezte, hogy az összeg lehet magasabb, mint 
50.- Ft/m2. 
 
Dr. Éles András polgármester úr megkérdezte, hogy az elıterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
A képviselı-testület több tagja a 300.- Ft/m2 árat javasolta, ezért Dr. Éles András 
polgármester úr ezt a javaslatot tette fel szavazásra.  
 
A képviselı-testület a GeoFlame Kft. (3100 Salgótarján, Losonci út 7. szám) 
kérelméhez készült elıterjesztés határozati javaslatát - kiegészítve a 300.- Ft/m2 árral -
11 igen és 1 nem szavazattal (Dombi György) elfogadta. 
(Határozatba foglalva a szavazások végén.) 
 
Dr. Éles András polgármester úr a továbbiakban azon képviselık szavazatát kérte, 
akik az 50.- Ft/m2 árat fogadták volna el. 
 
A képviselı-testület a GeoFlame Kft. (3100 Salgótarján, Losonci út 7. szám) 
kérelméhez készült elıterjesztés határozati javaslatát - kiegészítve az 50.- Ft/m2 árral -                   
4 nem szavazattal (Dr. Éles András, Tóth Imre, Dombi György, Szabóné Marth Éva), 
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4 tartózkodással (Dr. Juhász Endre, Dr. Kiss József, Boros Miklós, Kállai Sándor)  és 
4 képviselı (Oláh Miklós, Szólláth Tibor, Balogh Zsigmond, László Sándor) nem vett 
részt a szavazásban, nem fogadta el. 
 
A lefolytatott szavazásokra tekintettel a képviselı-testület az alábbi határozatot hozta: 
 

274/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

 Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Horizon Nyírség 
Kft. (1126 Budapest, Nagy Jenı u. 12. VI. em.) – mint bányavállalkozó – 
megbízásából eljáró GeoFlame Kft. (3100 Salgótarján, Losonci út 7. szám) 
kérelmét megismerve az önkormányzati vagyonról és az arról való 
rendelkezési jog gyakorlásáról szóló, többször módosított 21/2005. (V. 25.) 
Önkormányzati Rendelet módosítására és egységes szerkezetbe foglalására 
megalkotott 18/2009. (IX. 28.) Önkormányzati Rendelet 10. § (1) 
bekezdésében foglaltak alapján hozzájárul a bányaszolgalmi jog 
bejegyezéséhez az önkormányzati tulajdonban lévı és forgalomképtelen 
városi vagyonok közé besorolt, összesen 6 ha 7866 m2 területő, 0559, 
0541/34, 0539/2, 0538, 0537, 0506 hrsz-ú ingatlanokból 1.072 m2 területre, 
300.- Ft/m2 árral számolva, összességében 321.600.- Ft értékben elfogadott 
kártalanítási összeg ellenében, azzal, hogy a bányaszolgalmi jog 
bejegyeztetését és annak költségeit a kérelmezı GeoFlame Kft. vállalja a 
területileg illetékes Hajdúböszörményi Körzeti Földhivatalnál. 

 
 Felkéri a polgármestert, hogy a képviselı-testület döntésérıl a GeoFlame 

Kft-t (3100 Salgótarján, Mártírok útja 4. szám) értesítse, továbbá 
felhatalmazza a bányaszolgalmi jog bejegyeztetéséhez szükséges 
megállapodás és a kártalanítás összegérıl rendelkezı jegyzıkönyv 
aláírására. 

 
Felelıs:      Dr. Éles András polgármester 
Határid ı:   2010. augusztus 31. 

 
    Tóth Imre 
    jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
Miután az eredeti 5.) napirendi ponttal kapcsolatban a kiegészítés kiosztásra került, 
ezért Dr. Éles András polgármester úr javasolta, hogy azt tárgyalja meg a testület a 
következı napirendi pontként. 
 
 
TIZENHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Elıterjesztés 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat 2010. évi összesített közbeszerzési tervének 
módosítására 
Elıadó: Dr. Éles András polgármester 
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Dr. Éles András polgármester úr bevezetésében elmondta, hogy a TÁMOP 3.1.4 
pályázat az a pályázat, amely a hajdúnánási általános iskolák és óvoda 
kompetenciaalapú oktatás-fejlesztésével kapcsolatos, amelynek zárása 2010. augusztus 
26-án lesz. Kérte a projekt menedzserét, hogy ismertesse a projekt jelenlegi állását.  
 
Papp Mária projekt  menedzser elmondta, hogy a pályázat tehát hivatalosan 2010. 
augusztus 26-án zár. Az elsı közbeszerzésünk 2010. február 4-én lett aláírva. Ennek a 
teljesítése meg is történt július végéig. Idıközben fellépett egy olyan probléma, hogy 
az Oktatási és Kulturális Minisztérium Támogatáskezelı Igazgatósága felıl jöttek 
különbözı közlemények, amelyek alapján kiderült, hogy két intézményünkben a 
Bocskai István Általános Iskolában és a Hajdúnánási Óvodában egyaránt szükség van 
egy ún.: IPR-s képzés bevezetésére, amely a pályázatban nem került betervezésre. 
Mivel a közbeszerzés lezárult, nem tudtuk beletenni ezt a pluszképzést. Miután több 
irányból megkértünk a véleményt, kiírásra került az újabb közbeszerzés 2010. 
júniusában. Ez sajnálatos módon nem sikerült, mivel ajánlatot erre nem kaptunk, 
eredménytelen lett. Viszont a képzések beszerzése elengedhetetlen volt a megfelelés 
végett, valamint szakértıi szolgáltatást is szerettünk volna beszerezni. Ezért történt 
meg a hirdetmény nélküli tárgyalásos eljárás elindítása, amely ebben a kiegészítésben 
található. Nagyon rövid idı áll rendelkezésünkre, hogy a képzések is befejezıdjenek, 
illetve a szakértés is meg legyen, ezért lenne szükség erre az eljárásra. Ennek az értéke 
3.088 eFt és ebben benne van a képzés, illetve az egyéb tanácsadói tevékenység, ahol a 
Pedagógiai Program szakértése történne meg. Amennyiben ez nem kerül elfogadásra, 
akkor a szakértést az önkormányzatnak meg kellene csináltatni 2010. augusztus 31-ig, 
mert a pályázat feltétele, hogy bele kell venni a programba a kompetencia alapú 
változtatást. A költségvetést ezzel az összeggel nem kívánnánk terhelni, mert pályázati 
pénzbıl megvalósítható. Jó lenne ezt a tárgyalásos eljárást véghezvinni. 
 
Dr. Éles András polgármester úr megjegyezte, hogy ez a tárgyalása az a tárgyalás 
lenne, hogy ugyanazzal a céggel kellene megtenni, akivel korábban közbeszerzés volt, 
mert mivel nem volt más a korábbi közbeszerzési eljárásra, ezért kénytelenek vagyunk 
azzal foglalkozni, aki elızıleg közbeszerzés keretében elnyerte ezeket a 
tevékenységeket. Ez tehát csak formális tárgyalásos eljárás lenne, mivel nincs más, 
akivel szerzıdést lehetne kötni. Ahhoz, hogy erre lehetıség legyen, kellene választani 
egy bizottságot. A bizottságnak meg kellene ismerni azt, hogy az EURON céggel 
kellene tovább végeztetni ezt a munkát, mivel nincs más, a cég egyébként is végzi, és 
az augusztus 26-át pedig tartanunk kellene. A korábbi döntésben az elıkészítı 
bizottság tagjai voltak: Kállai Sándor, Dombi György és Tóth Imre.  
A továbbiakban elmondta, hogy maga sincs arról meggyızıdve, hogy ez a történet 
kerek és jó. A pályázat vége olyan, hogy ha nem tudjuk megcsinálni, akkor a saját 
pénzünkbıl kell megcsinálni, ha nem akarjuk, akkor ezt az utat kell végigjárni. 
 
Szabóné Marth Éva képviselı asszony megkérdezte, hogy a minisztérium elfogadja-
e a hirdetmény nélküli tárgyalási eljárást. Nyilván azért kell a két intézménynek az 
IPR-s képzés, mert halmozottan hátrányos helyzető gyermekek vannak ott. A másik 
IPR-s képzés lezajlott-e. 
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Papp Mária projekt menedzser elmondta, hogy a minisztérium elfogadja. A 
képzéssel kapcsolatban elmondta, hogy már most augusztus 16-án kezdetét vette, a 
másik képzés idıpontjai pedig 2010. augusztus 22., 23., 24., 25., 26., 27.  A szakértıi 
véleményt a szakértı elkészíti. A most zajló képzés nem volt benne a pályázatban. 
 
Dr. Éles András polgármester úr elmondta, hogy idıközben derült ki, hogy a két 
intézményben ezt a kiegészítı képzést meg kell csinálni. Ahhoz írtuk ki egy 
pályázatot, amelyre nem jelentkezett senki, de mert meg kell csinálni, azért vagyunk 
ebben a helyzetben. Javasolta, hogy az elıbbi háromtagú bizottságot bízzuk meg. A 
bizottságnak meg kellene ismernie a dokumentumokat és aztán a testület tudja azt 
mondani, hogy hogyan csináljuk meg. 
 
Dombi György és Tóth Imre képviselı urak jelezték, hogy nem kívánnak a 
bizottság munkájában részt venni. 
 
Dr. Éles András polgármester úr szerint ne legyen akkor bizottság, ami jön, az jön. 
 
Szólláth Tibor képviselı úr  megkérdezte, hogy miért éppen ez a három fı kell. 
 
Dr. Éles András polgármester úr megjegyezte, hogy eddig minden közbeszerzés     
90 %-ában ez a három ember döntött. Az a baj, hogy az idı sürget bennünket. Ezzel 
azonban azt vesszük tudomásul, hogy nem tudjuk megvalósítani a programnak ezt az 
utolsó részét és a következményeit vállalni kell. Az már biztos, hogy a 600 eFt-os 
szakértıi vélemény nem ebben valósul meg. Azok, akik vállalnák a bizottsági munkát, 
megtekintenék-e az anyagot a szünetben és tud-e aztán dönteni a testület.  
 
Szabóné Marth Éva képviselı asszony, Kállai Sándor és László Sándor képviselı 
urak  jelezték, hogy részt tudnak a bizottság munkájában venni. Vállalták, hogy a zárt 
ülés idıtartama alatt Papp Mária projekt menedzser által a döntéshez szükséges 
pályázati anyagot áttekintik. 
 
Dr. Éles András polgármester úr ezek után szavazást rendelt el a mai napon kiadott 
15711-18/2010. számú Kiegészítés a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 2010. évi 
összesített közbeszerzési tervének módosítására címő elıterjesztés határozati 
javaslatának 1., 2., és 3. pontjairól. 
 
A képviselı-testület a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 2010. évi összesített 
közbeszerzési tervének módosítására készült kiegészítés 1. pontját 12 igen szavazattal 
(egyhangúlag) elfogadta. 
(Határozatba foglalva a szavazások végén.) 
 
A képviselı-testület a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 2010. évi összesített 
közbeszerzési tervének módosítására készült kiegészítés 2. pontját 12 igen szavazattal 
(egyhangúlag) elfogadta azzal a kiegészítéssel, hogy a bírálóbizottság tagjai Szabóné 
Marth Éva képviselı asszony, Kállai Sándor és László Sándor képviselı urak. 
(Határozatba foglalva a szavazások végén.) 
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A képviselı-testület a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 2010. évi összesített 
közbeszerzési tervének módosítására készült kiegészítés 3. pontját 10 igen szavazattal 
és 2 képviselı (Szólláth Tibor, Szabóné Marth Éva) nem vett részt a szavazásban  
elfogadta azzal a kiegészítéssel, hogy az eljárás lebonyolítási feladatainak ellátásával     
- térítés nélkül  a CSEMBI Bt-t (4273 Hajdúbagos, Tag tanya 23.) - bízza meg. 
(Határozatba foglalva a szavazások végén.) 
 

A lefolytatott szavazásokra tekintettel a képviselı-testület az alábbi határozatokat 
hozta: 
 
275/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Hajdúnánás Városi 
Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzata IV/2. pontja és a 
közbeszerzésrıl szóló 2003. évi CXXIX tv. 135. § (1)-(2) és a 252. § (1) 
bekezdés c) pontja alapján közbeszerzési eljárás indítását határozza el a 
„Kompetencia alapú oktatás, egyenlı hozzáférés – innovatív 
intézményekben” címő TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-0072. jelő pályázati 
támogatásból finanszírozandó kiegészítı képzési és szakértési szolgáltatást 
végzı vállalkozás kiválasztására, kiegészítve a 41/2010. (I. 26.) számú        
Képviselı-testületi Határozattal meghozott eljárást lezáró döntését. 
  
Felkéri a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás megindításáról 
gondoskodjon. 

 
Felelıs: Dr. Éles András polgármester  
Határid ı: azonnal 

 

276/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a Hajdúnánás Városi 
Önkormányzat Közbeszerzési Szabályzata IV/3. pontja alapján a 
„Kompetencia alapú oktatás, egyenlı hozzáférés – innovatív 
intézményekben” címő TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-0072. jelő pályázati 
támogatásból finanszírozandó kiegészítı képzési és szakértési szolgáltatást 
végzı vállalkozás kiválasztására kiírandó közbeszerzési eljárásban a 
közbeszerzésekrıl szóló 2003. évi CXXIX. törvény 8. § (3) bekezdése 
szerinti bírálóbizottságot az alábbi önkormányzati képviselık részvételével 
hozza létre: 
 

- Szabóné Marth Éva 4080 Hajdúnánás, Jókai u. 32/a. 
 
- Kállai Sándor 4080 Hajdúnánás, Korponai u. 51. 
 
- László Sándor 4080 Hajdúnánás, Ady E. krt. 32/a. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a bírálóbizottság mőködésének 
megkezdéséhez a szükséges intézkedések megtételérıl gondoskodjon. 

 
Felelıs: Dr. Éles András polgármester 
Határid ı: azonnal 

 

277/2010. (VIII. 18.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete a „Kompetencia 
alapú oktatás, egyenlı hozzáférés – innovatív intézményekben” címő 
TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-0072. jelő pályázati támogatásból 
finanszírozandó kiegészítı képzési és szakértési szolgáltatást végzı 
vállalkozás kiválasztására kiírandó közbeszerzési eljárás lebonyolítási 
feladatainak ellátására a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Közbeszerzési 
Szabályzata IX/1. pontja 9. francia bekezdése alapján - térítés nélkül -       
a  CSEMBI Bt-t (4273 Hajdúbagos, Tag tanya 23. szám) bízza meg. 
 
A képviselı-testület a Közbeszerzési Értesítıben közzéteendı 
hirdetmények díjára külön fedezetet nem biztosít, mivel azok a 
pályázatban tervezettek és rendelkezésre állnak. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a határozattal kapcsolatosan a szükséges 
intézkedések megtételérıl gondoskodjon. 

 
Felelıs: Dr. Éles András polgármester  
Határid ı: 2010. augusztus 31. 

 
    Tóth Imre 
    jegyzıkönyv-hitelesítı 
 
 
A határozatok meghozatala után Dr. Éles András polgármester úr a testület 
nyilvános ülését de. 8,40 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 
 
A zárt ülésrıl külön jegyzıkönyv készül. 
 
Dr. Éles András polgármester úr a testület nyilvános ülését de. 9,00 órakor 
ismételten megnyitotta. 
 
(Az ülésre Szabóné Marth Éva képviselı asszony, László Sándor és Kállai Sándor 
képviselı urak visszaérkeztek, így a testület 12 fıvel folytatta tovább a munkáját.) 
 
Dr. Éles András polgármester úr tájékoztatásként mondta még el, hogy ha nem 
csináljuk meg a pályázati pénzbıl, akkor a saját pénzünkbıl kell megcsináltani. Az a 
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baj ezekkel a pályázatokkal, hogy laza az ütemezés és amikor a végére érnek, akkor 
torlódik fel a dolgok. Legszívesebben azt mondaná, hogy nem foglalkozzunk vele, de 
a pénz azért csak pénz. Tájékoztatta a jelenlevıket, hogy ezt a határozatot most nem 
lehet meghozni. Ennek kifejtésére felkérte jegyzı asszonyt.  
 
Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı asszony hozzászólásában elmondta, hogy ennek 
az ügynek a folyamata korábban, kb. két héttel ezelıtt kezdıdött. İ a tegnapi napon 
kapott errıl információt, hogy hogyan állunk, mit lehetne tenni, korábban errıl nem 
tudott. Tegnap próbáltak megoldást találni arra, hogy milyen elıterjesztést lehetne 
behozni az anyag kiadás után, ami elfogadható a törvényi rendelkezések, valamint a 
Szervezeti és Mőködési Szabályzat szerint. Ezért hozták a kiegészítést a testület elé, 
amelyrıl a mai napon már döntött a testület. A külön határozati javaslatkénti 
megfogalmazott döntést a háromtagú bizottság javaslatára hozhatja meg a testület. Ezt 
a tegnapi napon, de még ma reggel is úgy gondolták, hogy meghozható ezen az ülésen 
azzal, hogy a testület szünetet tart, illetve a háromtagú bizottság véleményezi az 
ajánlatot, és ezt követıen megszülethet a döntés. Ez véleménye szerint megoldható, de 
most az elızıekben kapta azt az információt Papp Máriától, aki a közbeszerzést 
lebonyolítótól kapta azt az információt, hogy ez a döntés mégsem hozható meg most, 
csak a délután folyamán, mert addig szükséges egy levelezést lebonyolítani a 
Közbeszerzések Tanácsával. Ezért nem lehet meghozni a döntést most, csak délután. 
Délután viszont azért nem hozhatja meg a testület a döntést a Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatnak megfelelıen, mert a 24 óra az anyag kiadásához képest nem lesz meg, 
hiszen addig nem tudunk anyagot kiadni, amíg a testület meg nem választja a 
bizottságot. Az önkormányzat részérıl, az önkormányzati törvény szerint, és a 
Szervezeti és Mőködési Szabályzatot is figyelembe véve az lenne a jó döntést, ha ma 
születne meg a döntés. Az, hogy ez miért nem jó, arról nincs további információja. A 
holnapi nap folyamán azért nem lehet döntést hozni, amikor még a 24 óra meglenne, 
mert a képzéseknek el kell kezdıdnie a holnapi dátummal, és még így is szombat 
vasárnap is beleesik a képzések idıtartamába.  
 
Papp Mária projekt menedzser megjegyezte, hogy a legújabb idıpont módosítás 
szerint a képzés augusztus 23-val veszi kezdetét. 
 
Szőcsné dr. Sebestyén Irén jegyzı asszony megjegyezte, hogy ez számára ismét új 
információ, Így már lehetséges a holnapi napra testületi ülést összehívni. 
 
Dr. Éles András polgármester úr szerint a holnapi nap de. 10,00 órájára a         
képviselı-testületi ülés összehívható. 
 
A jelenlevı képviselı-testületi tagok többsége jelezte, hogy a holnapi nap de. 10,00 
órájára meg tudnak jelenni a rendkívüli képviselı-testületi ülésen. 
 
Szabóné Marth Éva képviselı asszony elmondta még, hogy a képzést mindenképpen 
meg kell csinálni. Itt az a kérdés, hogy azt uniós pénzbıl vagy a város pénzébıl 
csináltassuk-e meg.  
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Mivel több napirendi pont, kérdés, észrevétel nem volt, Dr. Éles András 
polgármester úr a testület nyilvános ülését de. 9,25 órakor bezárta. 
 
 

kmft. 
 
 

 
 Dr. Éles András Szőcsné dr. Sebestyén Irén 
 polgármester jegyzı 
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